
Paulinho: Roma to prestiżowy klub

News - ASRoma.pl

W ostatnich dniach wrócił pojawiający się bez przerwy przed rokiem temat

transferu Paulinho do Romy. Pomocnik Corinthians, który ma za sobą kilka

dobrych występów w reprezentacji Brazylii, udzielił wywiadu dla Gazzetta

dello Sport.

Zostaniesz sprzedany?

- Niestety, do tej pory nikt nie zaoferował pieniędzy zgodnych z moją klauzulą.

 

Roma?

- To prestiżowy klub. W barwach Romy grał mistrz, Paolo Roberto Falcao, gracz,

którego zawsze podziwiałem. Roma i Inter to drużyny, w których każdy piłkarz

chciałby być bohaterem. Wszystko jednak zostanie odłożone na czas po Pucharze

Konfederacji. Również dlatego, że nadal jestem związany z ważnym klubem jakim

jest Corinthians i każdy musi rozmawiać z kierownictwem z Sao Paulo.
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